



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

INDONESIA

4DAYS 3NIGHT MEDAN TOUR

TOUR CODE : FS-BPM-04

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ PARAPAT ♥
- ♥ VRASTAGI HIGHLAND ♥
- ♥ TOMOK VILLAGE ♥
- ♥ SIPISO PISO ♥
- ♥ BATAK TOBA CULTURE ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4DAYS 3NIGHT Lake Toba & Brastagi Hill

Day 01: Arrival Airport –Parapat (L,D)

Upon arrival at Kuala Namu International Airport, will be greeted by Four Seas Holiday representative. Then we will make a trip to Parapat where the journey will take about 4 hours via Kota Pematang Siantar – 2nd largest city in North Sumatera and many rubber and palmoil plantations.

Day 02: Parapat – Samosir Island Discovery – Sipiso PISO Falls & Tongging - Brastagi Highland (B,L,D)

This morning, we will take a ferry trip across the crystal clear waters of Lake Toba to Samosir Island – a large volcanic island that is located in the middle of Lake Toba and has claimed to be the fifth largest lake island in the world. The island is the center of the Batak Toba culture and many of this people's artifacts remain on the island. We will make a visit to Tomok, a village of the Batak Tobanese to see their traditional roofed houses, and the ancient stone tomb of their King Sidabutar is found. Here, you will also find good bargain of souvenirs made by the locals. Then, off to Ambarita, another village of Batak Tobanese where the ancient King's house, Court house and the executionary place are being preserved. Afterwards, we will take ferry trip back to Parapat. Next, we will proceed our journey to Brastagi Highland. Enroute several visits i.e. to: Simarjarunjung where you can sit and relax to enjoy the remarkable view of nature, Sipiso PISO Falls-a splendor stream of water falling from a great height in Karo Highlands, and Tongging - to view Lake Toba from top. Overnight at Brastagi.

Day 03 : Brastagi Highland – Medan - (B/L/D)

This morning, you can enjoy superb view of the two volcanoes, Mt. Sinabung & Mt. Sibayak. We will also visit local fruit market where you will have a chance to taste variety of tropical fruits, such as: Marquisa, Love Fruit/Passion Fruit, Star Fruits, Pineapples, Bananas, Papayas, Avocados, King of Fruits "Durians", and etc. Then you will be enjoying our natural Hot Spring water (optional) – located at the foot of Mt. Sibayak. Afterwards, we are off to Medan and proceed for city tour where firstly we will stopover at batik shops for good product bargains (Batik Cloth is a cloth that traditionally uses a manual wax-resist dyeing technique and proudly worn by the locals on important events) and Maimoon Palace Historic Building which was built in 1888. We will pass by: The Grand Mosque and Kesawan Street of which has most of its remaining of original Dutch, English, Chinese and Malay architecture such as: Tjong Afie Mansion, Medan City Hall, and General Post office. And one of this city's landmark i.e. the water tower, is used to supply water to the city of Medan.

Day 04: Medan – Airport (B)

After breakfast, we will visit one of our local traditional market where you can find fantastic bargains of souvenirs and local interests. After that (Optional), you can try our famous Indonesian traditional massage. Moreover, you will be given free time to explore one of the most visited place by the youngsters "Merdeka Walk" that is located directly across Medan City Hall where a lot of local favorite food and cafes can be found or you can shop at one of our malls in medan before transfer to Airport for your return flight.



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

印尼

4天3晚 棉兰之旅

TOUR CODE : FS-BPM-04

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ PARAPAT ♥
- ♥ VRASTAGI HIGHLAND ♥
- ♥ TOMOK VILLAGE ♥
- ♥ SIPISO PISO ♥
- ♥ BATAK TOBA CULTURE ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4天3晚 棉兰之旅

第一天：巴拉巴特 【午，晚】

抵达 NamuInternational 机场,然后我们将乘坐转车前往巴拉巴特, 路程需要约4小时到达哥打Pemantang的第二届西安塔尔的北苏门答腊和许多橡胶和棕榈油种植园最大的城市。

第二天：巴拉巴特 → 夏梦诗岛 → Sipiso PISO Falls & Tongging → 贝拉斯塔高原 【早，午，晚】

早餐过后, 我们将渡船旅行穿过清澈的海水去往原住民的多巴湖岛, 火山岛, 位于中间的多巴湖,被称做世界第五大湖岛, 这个岛的中心思想是巴文化。我们将参观多莫克村, 参观他们传统屋顶的房子,和古老的 Sidabutar 王石墓。在这里你也可以买到一些便宜的纪念品。然后,去往安巴里达巴多巴名族古代国王的房子,法院。我们将从巴拉巴特渡轮。接下来,我们将继续去往贝拉斯塔高原高地。在途中你可以坐下并放松享受卓越的大自然景观。

第三天：贝拉斯塔高原 → 棉兰 【早，午，晚】

早餐过后, 你可以享受一流的视觉享受, 两个大型的火山口。西纳彭火山, 西巴亚克火山。我们还将参观当地的水果市场, 您将有机会品尝到各种各样的热带水果, 比如: 西番莲果, 明星水果, 菠萝, 香蕉, 木瓜, 鳄梨, 水果之王“榴槿”等。然后你将享受我们的天然温泉——坐落在珠峰的山脚。西巴亚克火山。接着启程我们的购物之旅, 首先去往当地出名的蜡染工艺, 在商店你可讨价还价的选择好的蜡染产品。一路我们将经过: 大清真寺, Tjong Afie 大厦,市政厅和棉兰邮局。这个城市的地标之一即水塔, 用于棉兰的城市供水。

第四天：棉兰 → 机场 【早】

早餐后,我们将参观我们的一个当地的传统市场,在那里你可以找到实惠的纪念品。之后你可以试试我们的著名印尼传统的按摩。此外,您将免费时间探索游客最多的地方“Merdeka Walk”,坐落在棉兰市政厅, 那里有很多的食物和咖啡馆可以让你稍作休息或去周围的购物商场走走。到达时间返回家园。